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Protokół Nr 90/2024 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa i Finansów 

z dnia 18 marca 2024 roku 

odbytego w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Rybczyński Adam – przewodniczący komisji 

2. Czarniak Janusz – zastępca przewodniczącego 

3. Kołodziej Piotr – członek komisji 

4. Roszak Joanna – członek komisji 

Spoza komisji udział wzięli: 

1. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia  

2. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Kryszak Krzysztof – Przewodniczący Wiejskiej Spółki Wodnej w Przybysławiu 

4. Górska Kinga – inspektor  

5. Wochna Monika – starszy inspektor  

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie z działalności spółek wodnych na terenie gminy, pozyskiwanie 

i wykorzystywanie dotacji przez spółki, zaproszenie przedstawicieli. 

3. Stan lasów gminnych na terenie Gminy Dąbrowa Biskupia, wycinka, czyszczenie oraz 

sprzedaż drewna. 

4. Zakończenie. 

Ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodniczący Komisji, radny Adam Rybczyński o godzinie 09:00 

otworzył posiedzenie, a następnie powitał Przewodniczącą Rady Gminy Panią Wiesławę 

Posadzy, Wójta Gminy Pana Marcina Filipiaka, członków komisji oraz pracowników urzędu 

gminy przybyłych na posiedzenie komisji. 

Lista obecności w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Ad.2. Sprawozdanie z działalności spółek wodnych na terenie gminy, pozyskiwanie 

i wykorzystywanie dotacji przez spółki, zaproszenie przedstawicieli. 

Pan Krzysztof Kryszak – przedstawił sprawozdanie Zarządu Wiejskiej Spółki Wodnej 

w Przybysławiu za 2023 rok. Poinformował, że wszystkie zaplanowane prace na rok 2023 

zostały wykonane. Spółka łącznie otrzymała dotacje w kwocie 49 782,00 zł, w tym od 
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Wojewody Kujawsko-Pomorskiego 29 000,00 zł, od Marszałka Województwa Kujawsko-

Pomorskiego 10 000,00 zł, od Wójta Gminy Dąbrowa Biskupia 5 000,00 zł i od Starosty 

Powiatu Inowrocławskiego 5 782,00 zł. Składka melioracyjna w roku ubiegłym wynosiła 

20 zł/ha. Spółka ma na utrzymaniu 946 ha ziemi i 40 km rowów melioracyjnych. Dodał, że 

spółka nie zatrudnia pracowników. Większość prac, które nie wymagają specjalistycznego 

sprzętu wykonują członkowie spółki. Zaznaczył, że dotacja z Powiatu jest tak niska, ponieważ 

punkty przyznawane są za wysokość składki, obszar spółki oraz wysokość budżetu spółki.  

Materiał w złączeniu do protokołu. 

Dyskusja: 

Radny Janusz Czarniak – zadał pytanie, jak wygląda ściągalność składek? 

Pan Krzysztof Kryszak – odpowiedział, że większość płaci, ale jak wszędzie zawsze są osoby, 

u których trzeba się prosić o te składki.  

Radna Wiesława Posadzy – życzyła wytrwałości i podziękowała za zaangażowanie.  

Pan Krzysztof Kryszak – podziękował Wójtowi Gminy za wszelką pomoc, osobom, które 

pomagają im pisać wnioski o dofinansowanie, członkom spółki za zaangażowanie oraz 

pracownikowi urzędu gminy.  

Nie było więcej pytań do przedstawionego tematu, dlatego Przewodniczący Komisji 

podziękował za przybycie i zreferowanie tematu. 

Przewodniczący Wiejskiej Spółki Wodnej w Ośniszczewie usprawiedliwił się, że nie może 

przybyć na posiedzenie komisji, a sprawozdanie zostanie dostarczone na piśmie. 

Ad.3. Stan lasów gminnych na terenie Gminy Dąbrowa Biskupia, wycinka, czyszczenie oraz 

sprzedaż drewna. 

Pani Kinga Górska – przedstawiła materiał dotyczący powyższego tematu. 

Poinformowała, że Gmina posiada ok. 30 ha lasów. 

Materiał stanowi załącznik do protokołu. 

Dyskusja: 

Radna Joanna Roszak – zadała pytanie, jak odbywa się wycinka przez osoby prywatne? 

Pani Kinga Górska – odpowiedziała, że jeśli ktoś chce samemu wyrobić sobie drewno 

w lasach gminnych, to przyjeżdża Pan Leśniczy, pokazuje takiej osobie co można, a czego nie 

można wycinać. Następnie ten Leśniczy odbija wyrobione drewno i wówczas należy przyjść 

po fakturę do urzędu gminy, a po zapłaceniu można te drewno w umówiony dzień zabrać.  

Radny Adam Rybczyński – zadał pytanie, czy ceny są niższe za to że ktoś sam wyrabia to 

drewno? 

Pani Kinga Górska – odpowiedziała, że cennik jest ustalany Zarządzeniem Wójta Gminy i jest 

on taki sam, jak ma Nadleśnictwo Gniewkowo.  



 

3 

 

Radny Adam Rybczyński – zadał pytanie, czy jest konieczny gdzieś zrąb całkowity? 

Pani Kinga Górska – odpowiedziała, że co roku Leśniczy sprawdza stan lasów gminnych i na 

dzień dzisiejszy nie ma konieczności zrębu całkowitego.  

Radna Joanna Roszak – zadała pytanie, czy można montować foto pułapki w lasach? 

Pani Kinga Górska – odpowiedziała, że nie ma w urzędzie regulaminu montażu takich foto 

pułapek. 

Nie było więcej pytań do przedstawionego tematu. 

Ad.4. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Komisji radny Adam 

Rybczyński podziękował wszystkim za przybycie i zamknął posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 18 marca 2024 r., godz.10:30. 

Protokółowała:     Prowadzący posiedzenie 

Monika Wochna     Adam Rybczyński 


